

Hello!



I'm **Teacher Shiu Leen**.

Lin Shiu Leen
Primary &
Secondary Teacher

Qualifications

Master of Arts (Hons)
Applied Linguistics
National Institute of Education

Teaching Philosophy

I have been working with primary and secondary students for more than 14 years. Having taught both the PSLE English syllabus and AEIS exam preparatory classes, I aspire to build greater confidence in those who are still developing their command of English and help those who are already confident users of the language to achieve greater accuracy, clarity and style.

I am a firm believer that learning, especially when it comes to language, needs to be meaningful and so I make it a point for students to understand why they are learning something and how it applies to the real-world before they delve into the mechanics.

Achievements

I have maintained a distinction rate of 90% in my years of teaching English to primary and secondary school students in the private education sector. My students include mainstream and GEP students from Pei Hwa Presbyterian, Nanyang Primary School, Clementi Primary School and Bukit Batok Secondary School. Many of them have entered schools of their choice, such as Nanyang Girls' High School and Raffles Girls' School.

Get in Touch

If you have any questions, concerns or feedback, please don't hesitate to reach out to me through the Erudite app. If you prefer a call or a face-to-face chat, you can easily reach me through the centre's hotline at (+65) 9272 1027. I look forward to getting to know you and your child better!

Join the Erudite Community

Website: www.erudite.sg | Xiao Hong Shu: www.xiaohongshu.com/erudite

Instagram: www.instagram.com/erudite.sg | Facebook: www.facebook.com/erudite.sg

你好!



我是 Teacher Shiu Leen.

Lin Shiu Leen
小学和中学老师

学历

文学硕士学位 (荣誉)
新加坡教育学院
应用语言学

教育理念

我已经在教授小学和中学生方面有超过 14 年的经验。我曾教授 PSLE 英语课程以及 AEIS 考试备考课程，我渴望能够增强那些仍在发展英语能力的学生的自信，并帮助那些已经自信运用该语言的学生提高准确性、清晰度和风格。

我坚信，学习，尤其是语言学习，需要具有实际意义，因此我始终强调让学生明白他们为什么要学某个东西，以及它如何应用于现实世界，然后再深入研究语言的机制。

成就

在我的教授小学和中学生英语方面的多年教育经验中，我保持着 90% 的优异率。我的学生包括普通课程和新加坡政府辅助计划 (GEP) 学生，他们分别来自 Pei Hwa Presbyterian 学校、南洋小学、金文泰小学和武吉巴督中学。他们中的许多人已经考入了他们选择的学校，如南洋女子中学和莱佛士女子中学。

我希望继续在教育领域发挥积极的作用，为学生提供支持，并帮助他们提高英语能力，使他们能够自信、清晰、并具备独特的语言风格。

联系我们

如果您有任何问题、疑虑或反馈，请不要犹豫通过 Erudite 应用与我联系。如果您更喜欢电话或面对面交谈，您可以通过中心的热线电话 9272 1027 轻松与我联系。我期待更好地了解您和您的孩子!

加入 Erudite 社区

网站: www.erudite.sg | 小红书: www.xiaohongshu.com/erudite

Instagram: www.instagram.com/erudite.sg | Facebook: www.facebook.com/erudite.sg